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Kövér László

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Hogyan támogatjuk a megváltozott munkaképesség ű embereket?” címmel az
Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Prof . Dr. Kásler Miklóshoz, az
emberi erőforrások miniszteréhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz-KDNP-ben az célunk, hogy a megváltozott munkaképességű emberek foglalkoztatás i

aránya további nőjön. A fogyatékosságot nem valami hiányának tekintjük, hanem keressü k

annak a lehetőségét, hogy, miként lehet minél teljesebb élethez hozzásegíteni a megváltozot t

munkaképességű embereket .

2010-ben a megváltozott munkaképesség űeknek még csak a 18 százaléka tudott dolgozni

Magyarországon, ma ez az arány már eléri a 40 százalékot. A következ ő években arra

törekszünk, hogy a fogyatékossággal élők közül még többen vállalhassanak munkát, mive l

nemzetgazdasági érdek, és egyidejűleg érték is, hogy minél több foglalkoztatott legyen, a

megváltozott munkaképesség űek körében is. Az a célunk, hogy az említett 40 százaléko s

foglalkoztatási ráta tovább emelkedjen, és Magyarország minél inkább az Európai Unió

élvonalába tartozzon.



A szociális területen több mint 1000 civil szervezet működik Magyarországon, mely

szervezetek segítik a fogyatékossággal élőket. A szervezetek munkájukhoz évente mintegy 24

milliárd forint költségvetési támogatást nyújtunk. A gyakran használt mottójuk a "Semmi t

rólunk nélkülünk", amely mottóval maximálisan egyet tudok érteni . Rendszeresen rendeznek

szakmai konferenciákat, melyeken, mindenki elmondja tapasztalatát, így ezeket egyre többe n

meghallják, egyre többen ismerik meg ezeknek az embereknek az igényeit, és ez által mi i s

egyre hatékonyabb tudunk számukra segítséget nyújtani .

Az elmúlt évek intézkedései közül ki kell emelnem a rehabilitációs kártyát, az ezzel rendelkező
munkavállalók után nem kell szociális hozzájárulást fizetni, továbbá azt a döntésünket, amel y

szerint 2015 ősze óta az uniós értékhatárig mentesül a közbeszerzési törvény hatálya alól a

védett munkahelyeken, megváltozott munkaképesség ű emberek által előállított árucikkek

beszerzése vagy szolgáltatások megrendelése .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ezen túl, hogyan támogatjuk a megváltozott munkaképesség ű embereket?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. június 22 .

Tisztelettel :

4 .
Dr. Tapolczai Gergel y
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